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	Mariem adly giergis abd el malak
	Name

	الجنسية
	مصرية 
	Egypation                
	Nationality

	تاريخ الميلاد
	29مارس 1978
	29mar,1978
	Birth date

	مكان الميلاد
	شبرا
	Shubra
	Birth place

	الحالة الاجتماعية
	أعزب
	Single
	Marital Status
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	I. D. No.

	المؤهلات العلمية
	التخصص
	السنة
	النسبة  Grade  
	Year
	Major
	Education

	بكالوريس إعلام 
تمهيدى ماجستير، اعمل حاليا رسالة بعنوان مستقبل المجلات المطبوعة 
بكلية الاعلام  ,جامعة القاهرة  
	صحافة 
	2005
	77,8%
	2005
	press
	Preliminary MA , currently working message entitled the future of print magazines.
Faculty of Information , Cairo University
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أعمل بجريدة وطنى الورقية منذ 2005 
كما أعمل فى وطن الالكترونى منذ 2010,كما عملت فى أكثر من موقع الكترونى على مدار عملى الصحفى منذ 2005.
قمت بإجراء حوارات مع شخصيات عالمية ودولية على سبيل المثال الدكتور محمد البرادعى ,فاروق الباز ,مصطفى السيد, مجدى يعقوب
كما أنى رئيس قسم الاقتصاد فى وطنى الورقى ,وقمت بتأسيس عدد من الصفحات التى تهتم بالتنمية الشاملة  كصفحة نحو تنمية محور قناة السويس, تنمية الصعيد 


	I work newspaper and a national paper since 2005
I am also at a national web site since 2010 , and has worked in more than a Website over the practical press since 2005 .
As you make dialogues with global and international figures , for example, Dr. Mohamed ElBaradei , Farouk El-Baz , Mostafa El-Sayed , Magdi Yacoub .
We also head of the Department of Economics at a national foliar , and I have set up a number of pages that are interested in the comprehensive development towards the Suez Canal as a focus of development , development level.
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